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Protokół z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej  
w dniu 15 stycznia 2013 r.  

 
 

Posiedzenie zwołane na podstawie § 46 ust. 2 Statutu  Gminy Miejskiej Czeladź
1
 .     

 

Członkowie  Komisji obecni na posiedzeniu:  

1. Sylwester Iwanowski- przewodniczący   

2. Kamil Kowalik 

3. Krystian Dąbrowski – z-ca przewodniczącego 

4. Janina Wcisło  

5. Teresa Kocot 

6. Ireneusz Gawroński 

 

Członkowie Komisji nieobecni na  posiedzeniu: 

1.  Mirosław Kędzierski  

 

Pozostałe osoby  obecne na  posiedzeniu :  

 Burmistrz – Teresa Kosmala 

 Z-ca Burmistrza - Teresa Wąsowicz 

 Doradca Burmistrza - Andrzej Świątek  

 Przedstawiciel ZNP– Oddział  Czeladź- Maria Kańtoch 

 Przedstawiciel ZNP– Oddział  Czeladź – Małgorzata Szewczyk 

 Przedstawiciel MOZ NSZZ „Solidarność” – Elżbieta Kostoń 

 Przedstawiciel MOZ NSZZ „Solidarność” – Stanisława Nowak  

 Radny - Andrzej Mentel   

 

Porządek obrad posiedzenia  komisji:  

 

Porządek  obrad:   1. Powierzenie stanowisk dyrektorów Szkoły Podstawowej Nr 1, 

Przedszkola Publicznego Nr 10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół kandydatom wyłonionym  

w drodze konkursów.  

Przewodniczący komisji wprowadził autopoprawkę do porządku obraz poprzez dodanie  

drugiego punktu w brzmieniu „ 2. Zasadność  nie wypłacenia  przez Burmistrza Miasta  Czeladź. 

nagród Dyrektora i Burmistrza dla nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych 

Czeladzi   dla których organem prowadzącym jest gmina Czeladź w 2012 r.” 

                                                 
1
 § 46 ust. 2 „Posiedzenia inne niż zatwierdzone planem mogą być zwoływane z inicjatywy 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnego, a także  na pisemny umotywowany wniosek:  
a) przewodniczącego Rady, b) nie mniej niż 5 radnych, c) nie mniej niż 2 członków Komisji 
Rewizyjnej.” 



Ustalenia i rozstrzygnięcia podjęte  w ramach posiedzenia komisji: 

 

Komisja wysłuchała stanowiska Burmistrza Pani Teresy Kosmali  oraz przedstawiciela 

ZNP Pani Marii Kańtoch, w tematach posiedzenia. Omówiono zaistniałą sytuację nie zapewnienia 

ciągłości zarządzania placówkami oświatowymi w mieście przez co zostało  naruszone prawo. 

Omówiono również kwestię nie wypłaceni  nauczycielom nagród na dzień  Edukacji Narodowej 

czym w ocenie  Związków naruszono uchwałę budżetową.  

Komisja podjęła  dwa wnioski  : 

Wniosek Nr 1. 

Zwrócić się do RIO o zbadanie sprawy  wydanie opinii czy w związku z brakiem wydania 

powierzenia przez burmistrza miasta Czeladź na dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 1, 

Przedszkola Publicznego nr 10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i w związku z tym nie 

wypłaceniem wynagrodzeń w wymaganym terminie nie została naruszona dyscyplina  finansów 

publicznych.  

Wniosek nr 2.  

Zwrócić się  do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie wypłacenia przez 

Burmistrza Miasta czeladź nauczycielom w roku kalendarzowym 2012 nagród  Dyrektora i 

Burmistrza. Czy  taka decyzja Burmistrza  nie naruszyła obowiązujących przepisów prawa.  

Wnioski zostały przyjęte w głosowaniu  wynikiem 4 głosów za i 1 glosę przeciw oraz 

brakiem głosów wstrzymujących.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
 
 

Sylwester Iwanowski 
 

   Czeladź  16  stycznia 2013 r. 
 

Podpisy członków komisji:  

1. Ireneusz Gawroński       ………………………… 

2. Janina Wcisło                  ………………………… 

3. Kamil Kowalik                 ………………………… 

4. Krystian Dąbrowski        ………………………… 

5. Mirosław Kędzierski       - nieobecny na posiedzeniu  

6. Teresa Kocot                  ………………………… 

 

W załączeniu :  

1. Zapis z przebiegu posiedzenia komisji; 

2. Lista obecności na posiedzeniu komisji.  

 



 
Zał. Nr 1 
do protokołu SE-PO.0012.2.2.2013 
 

Zapis  z przebieg posiedzenia komisji 

 

S.Iwanowski- przywitanie zaproszonych gości i kierownictwo urzędu miast. Jako 

wnioskodawca tej komisji  chcę wprowadzić dodatkowy punkt – 2. Zasadność  nie wypłacenia  

przez Burmistrza Miasta  Czeladź. nagród Dyrektora i Burmistrza dla nauczyciela zatrudnionych w 

placówkach oświatowych Czeladzi   dla których organem prowadzącym jest gmina Czeladź w 

2012 r.” 

I. Gawroński- proszę  by takie tematy były wprowadzone  kilka dni przed posiedzeniem. Takie 

wprowadzanie autopoprawek jest niezgodne ze statutem. 

Burmistrz T.Kosmala- komisja powinna się zwrócić do Burmistrza o wydelegowanie określonych  

pracowników na posiedzenie komisji.  

S.Iwanowski- ja chcę  wprowadzić nowy punk i jako autor  porządku  uważam, że mogę to zrobić. 

Panie Irku proszę podać punkt  statutu  na podstawie, którego nie mam podstaw by wprowadzić 

autopoprawkę do porządku obrad komisji.  

I. Gawroński-  to pan powinien  znać przepisy. 

S.Iwanowski- wnoszę autopoprawkę do porządku i dodaję dodatkowy punkt  2 do 

porządku o treści  „Zasadność  nie wypłacenia  przez Burmistrza Miasta  Czeladź. nagród 

Dyrektora i Burmistrza dla nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych Czeladzi   dla 

których organem prowadzącym jest gmina Czeladź w 2012 r.” 

Zostały  powierzone stanowiska dyrektorów w szkołach i przedszkolach, najlepszą formą dyskusji 

będzie  odpowiedz na konkretne pytanie przez Burmistrza i wypowiedzenie się przez związki 

zawodowe.  

Burmistrz T.Kosmala- 2 stycznia nie było powierzenia, było 3 stycznia z mocą od 1 stycznia 

2013r.  

S. Iwanowski- mają państwo  oficjalną odpowiedz, więc proszę o wypowiedź. 

Pani Maria  Kańtoch  - zdarzyła się rzec niewyobrażalna- złamano prawo pracy więc związki 

musiały zareagować.  Jest to naruszenie prawa więc wystosowaliśmy zapytanie w imieniu 

zarządu do Pani Burmistrz dlaczego tak się stało. Tak naprawdę to placówki oświatowe powinny 

być zamknięte. Odczytanie pisma z 3 stycznia 2013r do Burmistrza.   Taki stan  może  

powodować konsekwencje prawne.  

Nasi członkowie interweniowali bo pensja powinna wpłynąć na konto w terminie określonym w 

regulaminie wynagrodzeń. Pojawi się lawina wezwań do zapłaty i niepotrzebnie naraziliśmy się na 

odsetki, jeśli nie będą wypłacone to zostanie uruchomiona Państwowa Inspekcja Pracy.  Bardzo 

proszę by taka sytuacja  już nigdy się nie zdarzyła. Na szczęście  nie wydarzyła się żadna 

sytuacja  losowa bo pojawiłaby się kwestia prokuratorska. 

S.Iwanowski-  jest to duży problem, całe grono oświaty w mieści  mówiło o tym  więc uznając to 

jako poważny problem zwołałem posiedzenie komisji. Proszę nie bagatelizować tak poważnej 

sprawy, brak nadzoru w szkołach, niewypłacone pensje.  

A.Mentel- chciałem tą sprawę skierować na tok edukacji. Pytam - Pani Juryniec podała w prasie, 



że było to przeoczenie, jak tak ważne kwestie można przeoczyć, proszę powiedzieć kto to 

zaniedbał, bo ktoś jest odpowiedzialny za działalność edukacji.  

Burmistrz T.Kosmala- prowadzę wyjaśniające postępowanie  w tej sprawie. Nie mogę na to 

pytanie odpowiedzieć jeszcze dzisiaj.  

A.Mentel-  czy  radni mogą być zapoznani z końcowym etapem tego postępowania. 

Burmistrz- tak oczywiście na końcowym etapie tak, bezie stanowisko prawne.  

A.Mentel-  kandydatowi nie można odmówić stanowiska dyrektora, a jednak powstała taka  

sytuacja. Konkursy odbyły się 17 grudnia i do  końca grudnia nie pojęto decyzji by zapewnić 

ciągłość zarządzania placówką.  Zwracam uwagę na rozporządzenie ministra, zgodnie z którym 

za bezpieczeństwo w szkole odpowiada dyrektor szkoły. To są rzeczy ważne, gdyby coś się stało, 

a tu nie było komu podejmować decyzji. Pani Juryniec powiedziała, że te odsetki które zostaną 

zapłacone to nic się niestało, ale to nieprawda. Czy dyrektorzy dostali decyzje o naliczaniu 

odsetek i kiedy te środki odsetkowe zostaną przekazane.  

T.Wasowicz- były rozmowy ustne z dyrektorami, każdy dyrektor wie co ma zrobić zgodnie  

z prawem. Obecnie nie wiem jaka to będzie kwota, bo nie wszystkie szkoły dokonały obliczeń.  

S.Iwanowski- odczytanie art. 44 ustawy o finansach publicznych. Z tego wychodzi, że powinniśmy 

działać w ramach ustawy i być  jak najbardziej oszczędni.  Czy taką decyzją nie złamano ustawy  

o finansach publicznych? 

Burmistrz T.Kosmala  trudno jest mi się odnosić do suchych  przepisów ustawy. Na jednych 

wydatkach można oszczędzić a na innych nie.  Tak się po prostu wydarzyło, nie ma działalności 

bez błędu. Zgadzam się z tym, że trzeba wydawać oszczędnie.  

S.Iwanowski- czy jeszcze ktoś ma coś do powiedzenia? 

Pani Maria  Kańtoch- apeluje by bardzo poważnie podchodzić do przepisów prawa, bardzo proszę  

by pracownicy trzymali  ręce na pulsie, przecież jest kierownik wydziału polityki społecznej  

i edukacji. Ja byłam członkiem tej komisji konkursowej - my wyłoniliśmy  jedynie kandydata,  

a zatwierdza Pani Burmistrz.  Można we wcześniejszym terminie organizować konkursy.  

T. Wąsowicz-  terminy są ustalane z kuratorium oświaty.  Jest postępowanie sprawdzające.  

Z nowych konkursów kadencyjność mija w ostatnich dniach sierpnia. Jest to teraz regulowane by 

było jasne do jakiego  dnia ktoś jest dyrektorem.  

Burmistrz- T.Kosmala- jest mowa o tym by wprowadzać taką zasadę by konkursy ogłaszać przed 

rokiem szkolnym kiedy robi się regulamin organizacyjny. Nie wiemy kto będzie dyrektorem, więc 

ten kto chce aplikować na to stanowisko miałby  wpływ na regulamin.  

S. Iwanowski- zmiana terminów konkursu może ułatwić sprawę. Dziś jest 15 stycznia czy 

dyrektorzy mają  pełnomocnictwa.  

Burmistrz T. Kosmala- mają  powierzenie, pełnomocnictwa będziemy zmieniać bo nie były 

całkiem  zgodne z prawem.  

S.Iwanowski- Pani Kańtoch poruszała tą sprawę jako bardzo ważną.  

Burmistrz T.kosmala- jak organ powierza  obowiązki to znaczy, że ktoś ma pełnomocnictwa.  Nie 

ma art. który mówi, że Burmistrz musi wydać pełnomocnictwa.   

Pani Maria Kańtoch-  nie ma takich powierzeń w szkołach  jest tylko zarządzenie Burmistrza. 

Burmistrz T.Kosmala- pełnomocnictwo jest ważne nawet ustne. Nie ma powodów by nie działać w 

zakresie pełnomocnictw, które dot. zarządzania jednostką organizacyjną.  



S.Iwanowski- dyskusja jest w takim toku, że Pani Burmistrz dopytuje prawnika. 

Burmistrz T.Kosmala- prawnik sporządza opinie, a dyrektorzy znają swoje funkcje i zakresy.  

Pani Maria Kańtoch- czyli dyrektorzy od 3 stycznia 2013 r. mogli podejmować wszystkie  decyzje? 

Burmistrz T. Kosmala – tak poza uprawnieniem do sprzedaży szkoły.  

S.Iwanowski- takie sprawy powinny być uregulowane przed 1 styczniem 2013 r.,  dopiero teraz 

formułujemy jak ma wyglądać pełnomocnictwo. 

Burmistrz T.Kosmala-  pracownik jednej ze szkół  może powiedzieć, że któryś dyrektor powiedział 

że jest bezwolny?  

Pani Maria Kańtoch- chce wyjść z tej komisji pewna że dyrektor może podejmować wszelkie 

decyzje, dopytywałam czy jest to na piśmie. 

T. Wąsowicz- 3 stycznia  dostały wszystkie Panie dyrektor zarządzenie Burmistrza.  

I. Gawroński-  mam pytanie do Burmistrza czy dyrektorzy się kontaktowali z Panią w tej sprawie 

Burmistrz T.Kosmala- nie. 

I.Gawroński- a co by było gdyby nauczyciele nie mieli wypłat. To polityka jak kluby glosowały  

ostatnio przy zmianie w budżecie.  

Pani Maria Kańtoch- Państwowa Inspekcja Pracy. 

I.Gawroński-  obecnie są jedynie  2 komisje. Pan Mentel nie jest przewodniczącym komisji, może 

będzie w poniedziałek, ale niekoniecznie.  

Pani Maria Kańtoch- ale dzisiaj nie spotkaliśmy się w tej kwestii.  

A.Mentel- tematem dzisiejszego posiedzenia jest inna kwestia a Pan Panie Irku zabiera głos  w 

polityce, a my zajmujemy się powierzeniami. Widzę, że my się  rozmywamy jaki jest zasadniczy  

temat  tego posiedzenia. To są aspekty oświatowe, bezpieczeństwa i finansowe.   

S.Iwanowski-  czy dyrektorzy nie interweniowali w tej kwestii w urzędzie miasta? 

Burmistrz T.Kosmala - u mnie nie, ale nie ma to znaczenia 

T. Wąsowicz- 2 stycznia chyba  dzwonił do mnie dyrektor przedszkola.  

A.Mentel- ale nie obwiniajmy dyrektorów.  

Burmistrz T. Kosmala- a co jest z nadzorem jak  dyrektor i zastępca są chorzy.  Wiem, że kto daje 

pełnomocnictwo to  jak ktoś zgłosi, że nie ma dyrektora to ja zarządzam, nie ma tak że  nikt nie 

jest uprawniony.  

S.Iwanowski- wiem, że by dyrektor był dyrektorem musi być powierzenie na piśmie.  

Burmistrz T.Kosmala- zwykły zarząd jest.  

S.Iwanowski- usłyszałem, że pełnomocnictwa są dzisiaj podpisywane. 

Burmistrz T.Kosmala- to były pełnomocnictwa, które nie pozwalały powierzać dysponowania 

majątkiem pracownikowi do umarzania, czyli takie których można nie dać, bo jest to w 

kompetencjach organu prowadzącego. Od 3 stycznia dyrektorzy mogli działań na zasadzie 

powierzenia  obowiązków. 

Pani Maria Kańtoch-   nie może być  przerwy nawet jednego dnia bez gospodarza.  

K.Kowalik- czy poza odsetkami  nauczyciele dostana  przeprosiny. 

Burmistrz T. Kosmala- na pewno się  należą przeprosiny.  

S.Iwanowski- co stało  na przeszkodzie, że nie było tych powierzeń 2 stycznia.  

S. Iwanowski - ogłaszam 5 minut przerwy na sformułowanie wniosku komisji.  

             ---------------- 5 minut przerwy  ---------------- 



S. Iwanowski-  odczytanie wniosku.  

Wniosek  

Zwrócić się do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii czy w związku z brakiem wydania 

powierzenia przez Burmistrza Miasta Czeladź na dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 1, 

Przedszkola Publicznego nr 10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i (w związku z tym)  nie 

wypłaceniem wynagrodzeń w wymaganym terminie nie została naruszona dyscyplina  finansów 

publicznych.  

Głosowanie  za przyjęciem wniosku:   

Za-  4  głosy 

Przeciw - 1 głos 

Wstrzymujący – 0 głosów.  Wniosek został podjęty.  

 

2. Zasadność  nie wypłacenia  przez Burmistrza Miasta  Czeladź. nagród Dyrektora  

i Burmistrza dla nauczyciela zatrudnionych w placówkach oświatowych Czeladzi,  dla 

których organem prowadzącym jest gmina Czeladź w 2012 r. 

 

S.Iwanowski – dopytywałem Panią Burmistrz kilka razy czy nagrody mogą być wypłacone. Pani 

Burmistrz mówiła, że będą jak będą pieniądze.  To jest potrącanie 1,1 % z wypłaty nauczycieli i te 

środki powinny być zagwarantowane i wypłacone.  

Burmistrz T. Kosmala- stanowisko organu stanowiącego poprzez Radce prawnego było 

przedstawione  na sesji.  To nie jest odpis z Pana pensji tylko z  stałego funduszu. Zapis w 

budżecie to  plan. Jest to odpis zgodny z przepisami ustawa o finansach publicznych i kartą 

nauczyciela.  

Pani Maria Kańtoch-  wystosowaliśmy pismo z zapytaniem jako związki czy fundusz nagród został 

rozdysponowany inaczej. Odpowiedziano nam. Zwróciliśmy się do przewodniczącej Rady  

o udzielenie odpowiedzi czy  nie złamano  ustawy budżetowej, ale nie dostaliśmy odpowiedzi.  

Mamy swoich prawników  więc poprosiliśmy o wykładnię prawną.  Według naszej wykładni  

naruszono uchwałę z 26.11.2009 r. § 13 gdzie jest zapis o ustaleniu wysokości nagród. Dla gminy 

nie są to wysokie  kwoty.  Dzień Edukacji Narodowej to święto narodowe i należało uhonorować 

nauczyciela. Można takich nagród przydzielić mniej, ale nie można tego zaniechać.  Realizacja 

budżetu nastąpiła ale  niezgodnie z uchwałą Rady Miasta. Taka nagroda nie została przyznana 

do końca roku. Wnioskujemy jako związkowcy by w tym roku nie powtórzyła się taka sytuacja. 

Nauczyciele to misja, służba i należy im się uhonorowania bodźcem finansowym, a nie  jedynie 

podziękowanie. Są nauczyciele działający  w stowarzyszeniach, w organizacjach pozarządowych, 

są  pracujący jako wolontariusze. Taki fundusz został utworzony więc powinien być zrealizowany. 

Prawo miejskie powinno być dostosowane do karty nauczyciela. Od planowanego  rocznego 

wynagrodzenia tworzy się odpis 1,1%.   

Elżbieta Kostoń-  dostali nagrody pracownicy  administracji, a nauczyciele nie dostali i usłyszeli na 

sesji od Pani Burmistrz,  że nie wiadomo czy  nagrody zostaną wypłacone bo nie wiadomo czy 

nauczyciele sobie na to zasłużyli.  

A.Mentel- we wrześniu  komisja edukacji  kultury i sportu miała informacje, że będą takie nagrody. 

Byliśmy przeświadczeni że tak jak od ponad 30 lat na Dzień Edukacji zasłużeni nauczyciele 



otrzymają nagrody. Na grudniowej komisji było podsumowanie działalności kulturalnej, 

edukacyjnej i sportowej, mięliśmy dużo osiągnięć i sukcesów. Stanowisko radcy prawnego  

usłyszałem w grudniu, powiedział że nie możemy wnosić roszczeń finansowych z tytułu nie 

wypłaconych nagród.  

Burmistrz T.Kosmala- nikt nie ma roszczeń do zapisów budżetowych. Brak wypłaty nagród dla 

nauczycieli wynikał z braku środków finansowych. Mówiłam, że  jeśli są pieniądze i jest wybitna 

postać to jest nagroda. Jest tak że pracownik snuje plany ale nie idzie do skarbnika. Rozumiem 

ciężką prace nauczycieli, że pracują przy środkach unijnych, ale  taka praca jest gratyfikowana 

finansowo. Sytuacja nie jest łatwa, może można  wybrać jedną osobę, ale byłoby to trudne, bo 

procedura jest inna. Do budżetu nie ma roszczeń, jeśli macie państwo inną opinie  rozumiem, ale 

my mamy inną i to nie z jednego źródła. Jako gmina podjedliśmy się nowych wydatków a nasze 

dochody bieżące są niewystarczające. Z subwencji nie wystarcza nawet na wynagrodzenia.  

Ja nie chcę robić sobie wrogów z nauczycieli, po prostu nie wystarcza na wszystko. Budżet musi 

się zbilansować. Obowiązek umieszczenia czegoś w budżecie to  dalej tylko plan. Nie można 

mieć roszczeń do zapisów budżetowych i nie zrealizowanych planów, jeśli macie państwo inna 

opinie to sąd  rozstrzygnie.  

Maria Kańtoch- przykro, że  oszczędzamy na edukacji. Zgodnie z prawem oświatowym nagrody 

zapisane w uchwale powinny być przyznane. 

Burmistrz T. Kosmala-  prowadzenie jednostek oświatowych jest zadaniem własnym gminy, ale to 

nie jedyne zadanie tylko jedno z dwudziestu. W środkach unijnych też zabezpieczamy wkład 

własny.  

Maria Kańtoch- proszę o pochylenie się nad edukacją w mieście.  

Burmistrz T. Kosmala- dopłaciliśmy ponad 3 miliony w ubiegłym roku do subwencji otrzymanej  na 

wynagrodzenia nauczycieli.  Związki niech napiszą o złamaniu prawa. 

Maria Kańtoch- myśmy uzyskali odpowiedź od Burmistrz, wiec teraz będziemy pisać do RIO.  

Burmistrz T.Kosmala- jest ogrom bardzo ważnych spraw w mieście. 

S.Iwanowski-  czyli są odbiegające od siebie opinie prawne, więc można sformułować wniosek. 

Wniosek 

Zwrócić się  do RIO o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie wypłacenia przez 

Burmistrza Miasta Czeladź nauczycielom w roku kalendarzowym 2012 nagród Dyrektora  

i Burmistrza. Czy  taka decyzja Burmistrza  nie naruszyła obowiązujących przepisów prawa.  

A.Mentel- nadzór może zbadać wszelkie przepisy prawa i cały aspekt.  

Głosowanie za przyjęciem wniosku wniosku: 

Za- 4 glosy  

Przeciw- 1 głos 

Wstrzymujące-  0 głosów . Wniosek został podjęty.   

S.Iwanowski- zamykam posiedzenie komisji  

 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Sylwester Iwanowski 

 
   Czeladź  16 stycznia 2013 r. 

 



 



 
Komisja  Rewizyjna 
Rady Miejskiej w Czeladzi  
Ul. Katowicka 45 
41-250 Czeladź 
 
 
 

Czeladź 16 stycznia 2013 r. 
 
 

SE-PO.0014.1.2013 
Regionalna Izba Obrachunkowa 
w Katowicach  
ul. Grabowa 3 
40-172 Katowice 
 
 
 

 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu  komisji  15 stycznia 2013 r. podjęła dwa wnioski. 

W związku z powyższym  w imieniu komisji zwracam  się o: 

1.  zbadanie sprawy i  wydanie opinii czy w związku z brakiem wydania powierzenia przez 

Burmistrza Miasta Czeladź na dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 1, Przedszkola Publicznego nr 

10 oraz Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi i (w związku z tym) nie wypłaceniem wynagrodzeń 

w wymaganym terminie nie została naruszona dyscyplina  finansów publicznych, oraz  

2. o zbadanie sprawy i wydanie opinii dotyczącej nie wypłacenia przez Burmistrza Miasta 

Czeladź nauczycielom w roku kalendarzowym 2012 nagród  Dyrektora i Burmistrza. Czy taka 

decyzja Burmistrza  nie naruszyła obowiązujących przepisów prawa.  

 

 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
 
 

Sylwester Iwanowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


